
Protokoll efter styrelsemöte 2022-05-10 

Tisdag 10:e maj 2022 
kl.18:00 hos Judith 

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades behörigen av Irmiz. Närvarande: Irmiz Rosas Gómez, Stefan 
Olhede, Maria Biliouri, Judith Grahm, Olga Svanlune 

2. Föregaende protokoll 
Ajournerades till nästa möte. 

3 Godkännande av dagordning 
Dagordning godkändes. 

4. Ekonomi 
4.1 Irmiz och Judith rapporterade att de varit på banken för att anmäla en till 
firmatecknare samt för att bemyndiga Nytorget att skriva på låneavier. 
Banken hade då berättat att endast Judith var registrerad hos Bolagsverket som styrelsemedlem. 

4.2 Stefan och Judith kommer att registrera den nya styrelsen hos 
Bolagsverket. 

5. Rapporter 
Ordningsreglerna diskuterades 

6Ovriga frågor 
Irmiz Rosas Gómez valde att avgå som orförande och styrelsemedlem. 
Styrelsen valde Stefan Olhede som ordförande till nästa årsstämma i juni. 

Várstädningsförberedelserna diskuterades. 

6.1 Stamrengöring: Ajournerades till nästa möte. 

6.2 Arsstämman: Det bestämdes att årsstämman skulle hållas fredag den 
17:e juni 2022. 

6.3 Vårstadningsförberedelser 



Plan A: Föreningen ska köpa grill 

Plan B: Vi ska låna Marias på lördag 
Thaby och Maria tittar på grillar och gummislang. 

Thaby och Maria köper mat /dryck/servis. 

Olga och Maria tittar på förrådet vad finns redan som vi kan skipa köpa och 
Maria rapporterar på Whatsapp 
Judith pratar med Ulf Thelander angdende alt som behövs att göra med trä 
bordet och hon rapporterar på Whatsapp. 
Judith kollar vem ska måla i soprummet och hon rapporterar på Whatsapp. 
Stefan (med Irmizs hjalp) svarar på mejlet på Modul lösning matavfall. 

Nästa styrelsemöte sker hos Judith 17 maj 2022 kl.18:0o 

Protokoliförare Justeringsmän 

Judith Grahm Maria Biliouri 
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